
Protokół Nr XIV/2012 
z obrad XIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz 

z dnia 28 lutego 2012 r. 
 
 
 

Obrady XIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz otworzył Pan Robert Deja – 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy. 
Powitał  gości, Komendanta Powiatowego Policji w Pruszczu Gdanski – mł. ins.  Radosława 
Pietrzaka, Komendanta Policji w Kolbudach – Katarzynę Kwiatkowską, przedstawicieli Straży 
Granicznej w Gdańsku, radnych, sołtysów, Wójta Gminy i pracowników Urzędu, radnych 
powiatowych. 
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
Na sali znajduje się 13 radnych, co stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
Radni nieobecni: 
1) Feliks Mikulski 
2) Józef Kulaszewicz 
Sesje rozpoczęto w Gminnym Ośrodku Kultury w Przywidzu o godz. 14-tej a zakończono o godz. 
15.45. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy -  przedstawił porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Sprawy regulaminowe: 
a) zatwierdzenie porządku obrad. 
b) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności i realizacji podjętych uchwał w okresie 
międzysesyjnym. 
4. Interpelacje radnych 
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 
1) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
lata 2012 – 2013 
2) przystąpienia Gminy Przywidz do spółki prawa handlowego pn. Zakład Utylizacji Odpadów 
Komunalnych „Stary Las” Sp. z o.o z siedzibą w Starogardzie Gdańskim. 
3)  wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Przywidz do realizacji zadania z zakresu 
właściwości Województwa Pomorskiego pod nazwą „Budowa chodnika wzdłuż drogi 
wojewódzkiej nr 233 w m. Borowina. „ 
4) wyrażenia zgody  na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Przywidz a Morskim Oddziałem 
Straży Granicznej  w Gdańsku o przekazaniu środków pieniężnych na zakup paliwa do pojazdów 
służbowych. 
5) przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Przywidz na rok 2012. 
6. Informacja  Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w roku 2011 . 
7. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz. 
8. Wnioski i oświadczenia radnych. 
9. Zakończenie obrad. 
 
Wójt Gminy -  wnioskował o wniesienie pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Gminy Przywidz na 2012 rok. 
Pan Robert Deja -  poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z wnioskiem Wójta Gminy 
Przy 11 głosach „za” i 2 „wstrzymujących”, radni przyjęli w/w porządek obrad 
Wiceprzewodniczący Rady  zaproponował, aby w punkcie 5.6 porządku obrad omawiany był 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2012 rok. 



 
ad.2b. Radni jednogłośnie przyjęli protokół z ostatniej sesji Rady Gminy. 
 
ad. 3.   Informacja Wójta Gminy z działalności i realizacji podjętych uchwał w okresie 
międzysesyjnym. 
   
Wójt Gminy -  podziękował obecnej na sesji p. Lucynie Herbasz  za reprezentowanie Gminy 
Przywidz w konkursach Master Camping,  w którym zajęła III miejsce. 
Obecni na sesji podziękowali p. L. Herbasz oklaskami.   
Wójt Gminy -  w związku ze zmianą na stanowisku Komendanta Powiatowego Policji w Pruszczu 
Gdańskim, przedstawił  mł.insp. Radosława Pietrzaka. 
Następnie głos zabrał  p. Radosław Pietrzak ,  który powiedział min., że od miesiąca jest 
Komendantem Policji w Pruszczu Gdańskim. Od 20 lat mieszka na tym terenie. Prosił o pytania. 
Radna Maria Ścibek -   nie widać Policji we wsi Marszewska Kolonia i jest prośba, aby chociaż raz 
w tygodniu policjanci się pojawili we wsi. 
P. Katarzyna Kwiatkowska – Komendant Komisariatu Policji w Kolbudach – Rok 2011 był rokiem 
trudnym, wzajemnie się poznawaliśmy. O 1 osobę zwiększono wakat, w sumie jest 19 etatów. 
Kierownikiem ogniwa prewencji jest p. Krzysztof Łusiak. W 2011 roku wzrost przestępczości był 
minimalny. Plagą są kradzieże z włamaniami. . Komisariat posiada 3 samochody i 2 skutery 
Omówiła plany na 2012 rok dla Gminy Przywidz. 
Pani Komendant zwróciła się z pytaniem – w jakich godzinach wysyłać  patrole do kontroli 
prędkości. 
Następnie głos zabrał. ....... Straż Graniczna – zadaniem straży granicznej jest min. bezpieczeństwo 
spraw związanych z cudzoziemcami. Uprawnienia straż ma również takie jak Policja. Na terenie 
Gminy Przywidz straż współpracowała z strażą leśną. Nałożono 22 mandaty karne na kwotę ok. 3 
tys. zł. 
Pytań radni nie zgłosili. 
Wójt Gminy -  przedstawił informację z działalności i realizacji podjętych uchwał w okresie 
międzysesyjnym. ( w zał.). 
Przedstawił również sprawozdanie ze sprzedaży nieruchomości za okres od 7.12.2011 do 
31.12.2011 ( w zał.) 
Pytania 
Radny Eustachy Kalinowski -   czego dotyczyła wizyta p Ryszarda Świlskiego.? 
 Wójt Gminy -  rozmawiano  min. O drodze wojewódzkiej w Jodłownie, a głównie o chodnik.  Z 
wypowiedzi p. Marszałka wynika, że po zakończeniu prac przy EURO, pojawią się środki na tego 
typu inwestycje. 
Radna Maria Ścibek -   zabrakło informacji na temat wyjazdu do Niemiec. Miał Pan Wójt okazje 
poinformować o wyjeździe na spotkaniu z sołtysami. Czy jest prawdą, że organizowany jest wyjazd 
do Niemiec, jaki cel jest tej wizyty, Kto pojedzie? Jaki jest koszt? 
Wójt Gminy -  w ub. tygodniu otrzymaliśmy informację, że jesteśmy zaproszeni  do niemieckiej 
gminy Burghaslach, gdyż będzie akademia poświęcona Solidarności. Nie ustalono jeszcze grupy, 
która ma wyjechać. Na razie trwają rozmowy z Europejskim Centrum Solidarności, aby jakieś 
upominki, czy gadżety przekazać. Chcielibyśmy, aby ktoś z sołtysów, strażaków, radnych pojechał. 
Czekamy na sugestie. 
 
ad.4. Interpelacje radnych. 
Nie zgłoszono. 
 
ad.5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 
1) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
lata 2012 – 2013 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy -  odczytał projekt w/w uchwały. 



Pytań radni nie wnieśli. 
Opinia Komisji Społecznej, Oświaty i Sportu była pozytywna do w/w projektu uchwały. 
Pan Robert Deja -  zapytał – kto jest za przyjęciem w/w uchwały? 
Głosowanie 
Przy 12 głosach „za” i 1 „wstrzymującym”, radni podjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr 
XIV/85/2012) 
 
2) przystąpienia Gminy Przywidz do spółki prawa handlowego pn. Zakład Utylizacji Odpadów 
Komunalnych „Stary Las” Sp. z o.o z siedzibą w Starogardzie Gdańskim. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy -  odczytał projekt w/w uchwały. 
Pytań radni nie wnieśli. 
Opinia Komisji Gospodarczej  była pozytywna do w/w projektu uchwały. 
Pan Robert Deja -  zapytał – kto jest za przyjęciem w/w uchwały? 
Głosowanie 
Przy 10 głosach „za” i 3 „wstrzymującym”, radni podjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr 
XIV/86/2012) 
 
3)  wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Przywidz do realizacji zadania z zakresu 
właściwości Województwa Pomorskiego pod nazwą „Budowa chodnika wzdłuż drogi 
wojewódzkiej nr 233 w m. Borowina. „ 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy -  odczytał projekt w/w uchwały. 
Pytań radni nie wnieśli. 
Opinia Komisji Gospodarczej  była pozytywna do w/w projektu uchwały. 
Pan Robert Deja -  zapytał – kto jest za przyjęciem w/w uchwały? 
Głosowanie 
Przy 13 głosach „za” , radni podjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr XIV/87/2012) 
 
4) wyrażenia zgody  na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Przywidz a Morskim Oddziałem 
Straży Granicznej  w Gdańsku o przekazaniu środków pieniężnych na zakup paliwa do pojazdów 
służbowych. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy -  odczytał projekt w/w uchwały. 
Pytań radni nie wnieśli. 
Opinia Komisji Gospodarczej  była pozytywna do w/w projektu uchwały. 
Pan Robert Deja -  zapytał – kto jest za przyjęciem w/w uchwały? 
Głosowanie 
Przy 12 głosach „za” i 1 „wstrzymującym”, radni podjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr 
XIV/88/2012) 
 
5) przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Przywidz na rok 2012. 
Kolejno Przewodniczący stałych Komisji Rady odczytywali plany pracy swych komisji na 2012 rok 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy -  odczytał projekt w/w uchwały. 
Pytań radni nie wnieśli. 
Pan Robert Deja -  zapytał – kto jest za przyjęciem w/w uchwały? 
Głosowanie 
Przy 13 głosach „za” , radni podjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr XIV/89/2012) 
 
6) w sprawie zmiany budżetu Gminy Przywidz na 2012 rok 
P. Barbara Borowska -   przedstawiła uzasadnienie zmian do planu. ( w zał.) 
Radny Jarosław Labuda -  skąd będą pochodziły środki ? 
P. Skarbnik -  w załączniku nr 3 do uchwały jest planowane zwiększenie kredytu. Jest początek roku 
i liczyli śmy, że wpłyną  dofinansowania środków unijnych. Na pewno wpłynie 490 tys. zł na 
rozbudowę szkoły, mamy nadzieję, że spłyną środki z kanalizy. 



Radny Teodor Formela -  umowa została podpisana wczoraj i już jesteśmy po fakcie dokonanym. 
Tego zadania – remont drogi gminnej Pomlewo – Kozia Góra  nie było planowanego w zadaniach 
inwestycyjnych. Jest to inwestycja mało opłacalna. Dotacja z budżetu państwa jest mała, bo tylko 
597 290 zł, zaś udział własny Gminy wynosi 1 393 680 zł. Rada Gminy podjęła wcześniej uchwałę 
o porozumieniu z Nadleśnictwem Kolbudy  i Gminą Trąbki Wielkie. Czy zostały poczynione jakieś 
starania w tej kwestii? 
Poza tym porozumienie zawarte z Gminą Trąbki Wielkie, Wójt mówił, że takie porozumienie 
wzmocni wniosek w Urzędzie Marszałkowskim. Czy Gm. Trąbki Wielkie wykona swoją część 
drogi? 
Czy były rozmowy ze Starostwem  Powiatowym w sprawie przejęcia tej drogi . Wcześniej 
mówiono, że Starostwo przejmie tę drogę, gdyż łączy miejscowości i by było bliżej do Starostwa. 
Poza tym nam, jako radnym nie umożliwiono  dyskusji na temat w/w projektu uchwały. 
Wójt Gminy -   by nie było pośpiechu z podejmowaniem uchwały, gdyby nie konkretny termin  na 
postępowanie przetargowe – 31.03.2012 r. Dofinansowanie do zadania wynosi 30%. Porozumienie, 
które nam pozwoliło na tak wysoką punktację ( 16 samorządów tylko otrzymało dofinansowanie na 
50  zgłoszonych wniosków), mieliśmy 4 miejsce. Z  porozumienia z Gm. Trąbki Wielkie wynika, że 
ich wsparcie będzie polegało na wykonaniu na własny koszt przebudowy drogi  Mierzeszyn - Kozia 
Góra  do granicy gminy. W/g zapewnień Zastępcy Wójta Gminy Trąbki Wielkie, wykonają więcej 
prac  na tej drodze niż do tej pory było robione. 
Nadleśnictwo deklarowało kwotę dofinansowania w wysokości 30 tys. zł. Te dwa porozumienia 
spowodowały, że otrzymaliśmy takie dofinansowanie. 
Jeśli chodzi o powiat o przekazywanie dróg – nie było takich rozmów. 
Radny Teodor Formela -  uważa, że inwestycja jest dość droga , dofinansowanie ze strony gminy – 
ok. 2 mln zł. Czy kwota zadeklarowana  przez Urząd Marszałkowski zmieni się, gdy zmieni się 
wartość przetargowa? 
Wiceprzewodniczący Rady – ogłosił 5 – minutową przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
P. Barbara Borowska – Skarbnik Gminy -   zgodnie z porozumieniem kwota dofinansowania  będzie 
do  wartości przetargowych, do kwot, jaką podpiszemy umowę. ( czyli 30% dofinansowania) 
Pan Robert Deja -  odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Przywidz na 2012 
rok i poddał pod głosowanie w/w uchwałę. 
Głosowanie 
Przy 11 głosach „za”, 2 „wstrzymujących”, radni podjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr 
XIV/90/2012) . 
 
1. Informacja  Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w roku 2011 . 
Pan Jan Kowalik – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej -  przedstawił Informacje komisji z 
przeprowadzonych kontroli w roku 2011 . ( w zał.) 
 
2. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz. 
Pan Marcin Galikowski -  wypowiedział się jako mieszkaniec Gminy  na temat niepokojącej 
mieszkańców sprawy gazu łupkowego. Podziękował radnym i Wójtowi za udział w spotkaniu, które 
odbyło się w „Miłówce „ w Miłowie. Na spotkaniu były 2 telewizje oraz Instytut Praw 
Obywatelskich. Na zebraniu było ponad 100 osób. Wszyscy zauważyli, że sprawa gazu łupkowego 
nie dotyczy tylko Miłowa, ale całej Gminy. Musimy zdecydować w którym kierunku pójdzie nasza 
Gmina, bo będzie to turystyka, rekreacja, albo będą to korzyści z gazu. Nie da się pójść w obydwu 
kierunkach jednocześnie. Jak podsumowano to w reportażu, który pojawił się w Panoramie 
Gdańskiej, że w tej I-wszej fazie decydować będziemy my, samorząd, a nie tak jak mogłoby się 
wydawać i wmawia się nam, że sprawa jest wyższego szczebla. My decydujemy, w którym 
kierunku pójdzie nasza Gmina. Skończyło się spotkanie wystosowaniem do Wójta 12 pytań. 
Wszyscy radni otrzymali te pytania. Moje odczucie jest takie, że bez odpowiedzi na te pytania, nie 
powinniśmy pozwalać na dalsze prace. W styczniu zmieniło się prawo górnicze i geologiczne. Na 



pewno część mieszkańców liczy na odszkodowania, ale od stycznia jest trochę już inaczej. 
Wójt Gminy -   Gmina nie decyduje o odwiertach, poszukiwaniach. Bardzo dużo rzeczy jest 
niedopowiedzianych. Brakuje informacji i dlatego musimy jednym głosem mówić. Na pewno 
Gmina ma mieć charakter turystyczny, co więcej zwróciliśmy się o charakter uzdrowiskowy  tej 
gminy, nawiązując do charakteru przedwojennego Przywidza. Był na spotkaniu w Miłowie. 
Materiał, który był przedstawiony na spotkaniu w Miłowie nie ma dużej wartości. 
Pan Wójt spotkał się z p. Więckiem w Stężycy i ma materiał bardzo dobrze przygotowany. Jeśli 
mamy do prawdy dążyć, to musimy się na prawdzie opierać. Nie mogą się na ulotkach pojawiać  
zarzuty co do  „bandydyzmu”  pewnych osób. Rozumiem emocje, bo tu chodzi o naszą przyszłość, 
ale musimy posługiwać się prawdą i wystrzegać się epitetów. 
W Miłowie pojawił się temat łupków gazowych. Przez cały teren Pomorza przejeżdżały pojazdy, 
które zajmowały się badaniami i nie było z terenów sygnałów. W Stężycy pojawił się p. Więcek, 
który podjął pewne działania. W Miłowie mieszkańcy nie są zadowoleni. Jest niepokój należy 
rozmawiać. PGNiG i Geofizyka mają pewną wiedzę, dlatego poprosiłem w trybie pilnym 
 p. z Geofizyki , aby pojawił się w Urzędzie Gminy. Spotkanie ma odbyć się  w czwartek o godz. 
11-tej, ale to jest jedno ze spotkań. Proponuje kolejne spotkanie, aby odbyło się z p. Więcek , który 
ma dobrze przygotowany materiał, min. posiada decyzje ministerialne. 
Radny Galikowski -  radni otrzymali materiał i nie ma na nim słowa „bandydyzm”. Mamy 
opracowanie profesor Anny Marzec, która jest naukowcem. A więc nie była to tylko  ulotka . Było 
tez opracowanie  z doświadczeń w Stanach Zjednoczonych. 
Pan Robert Deja -  jeszcze raz pozwolę sobie zaprosić wszystkich mieszkańców  na czwartek na 
godz. 11-tą do GOK -u. Będzie to jedno z pierwszych spotkań. Kolejne na pewno będą. 
W spotkaniu weźmie udział przedstawiciel z Urzędu Marszałkowskiego w Gdańsku, z PGNiG 
i Geofizyki. 
Pan Wiesław Spisak -  sołtys Starej Huty -  po spotkaniu z mieszkańcami, Rada Gminy powinna w 
trybie pilnym podjąć uchwałę. Będziemy mieli jasność po spotkaniu w dniu 1 .03. Jeśli uznamy, że 
jest to dla Gminy niebezpieczne przedsięwzięcie, to będzie potrzebny na pewno jakiś związek 
gmin, aby zewrzeć siły. 
P. Lidia Demps -  sołtys Marszewa – będzie to jednym z pierwszych spotkań, i ta godzina 11-ta, aby 
nie wpłynęła na frekwencję. Zaproszeni goście, aby  nie postrzegali, że nas to nie interesuje. 
Wiceprzewodniczący Rady -  na przyszłość poprosimy Wójta, aby takie spotkania odbywały się w 
godzinach popołudniowych. 
P. Bozena Mielewczyk -  radna powiatu Gdańskiego – poinformowała, że w Rusocinie otwarto 
Ośrodek Wsparcia dla Ofiar Przemocy . W tej chwili w ośrodku przebywają matki samotne, matki z 
dzieckiem. Więcej informacji posiadają pracownicy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 
którzy chętnie przyjadą na zebrania sołeckie. Przypomniała, że można składać wnioski na turnusy 
rehabilitacyjne. W I półroczu zawsze są środki, bo w drugim już mogą ich zabraknąć. 
W ramach współpracy Gminy z Powiatem, przywieźliśmy koszulki odblaskowe, które po sesji 
rozdamy radnym. 
P. Maruszak -  mieszkanka Trzepowa – powiedziała min., że mieszkańcy wybierają radnych i 
oczekują, aby ich reprezentowali. Jest mieszkanką bloku w Trzepowie przy ulicy Mestwina .  
Opiniuje się po raz kolejny na posiedzeniu komisji gospodarczej sprzedaż naszej posesji. Nikt z 
członków komisji nie był w terenie, nie oglądał posesji, nie rozmawiał z nami, w jakich warunkach 
my mieszkamy. Komisja nie widziała działki, którą uprawiamy. Mieszkańcy otrzymali kolejną 
ofertę wykupu nieruchomości z oferowaną kwotą 2 razy większą niż 6 lat temu. Połowa 
mieszkańców tego bloku to nauczyciele – emeryci. Dla nas kwota do zapłacenia w wysokości 25 
tys. Zł, jest kwota bardzo wysoką. Ma męża, który jest inwalidą I grupy, a sama ma 65 lat i kto da 
im kredyt? Poza tym straszy się nas, że może ktoś nas wykupi. Jak można tak traktować ludzi, 
którzy całe życie poświęcili tej Gminie. Mąż jeździ na dializy, ma chore płuco. Jak można odłożyć 
pieniądze na raty, na spłatę mieszkania, gdzie trzeba kupić leki, dowieźć męża co drugi dzień do 
szpitala na dializy? Przez 20 lat uprawialiśmy ogródek, który sami musieliśmy zagospodarować. 
Zagospodarowaliśmy skarpę krzewami, drzewami. Nie oczekuje żadnej odpowiedzi . 



Wójt Gminy -  budynki nauczycielskie w Borowinie i Trzepowie –  wyremontowaliśmy dachy na 
tych budynkach.  Przed remontem dachów, była rozmowa z mieszkańcami, że wykupią mieszkania 
po wyremontowaniu dachów. Jeśli jest zrobiony kosztorys i jest propozycja sprzedaży, to nie 
oznacza, że ta osoba musi mieszkanie kupić. To nie była propozycja Urzędu, czy nakaz. Nie wiemy, 
kto Panią informował, że radni tak restrykcyjnie podchodzą do każdego mieszkańca. Wycena 
nieruchomości musi być taka sama dla każdego. Nie ma przymusu wykupu mieszkania. Radni nie 
posługują się plotkami, tylko swoje opinie wydają w głosowaniu. Ma się odbyć spotkanie z 
mieszkańcami budynku w Trzepowie, aby porozmawiać o możliwości wykupu mieszkań z działką. 
P. Danuta Flis -  sołtys Trzepowa -  Gmina jest zakładem pracy nauczycieli. Na komisji 
gospodarczej dyskutowano o sprzedaży mieszkań  w Trzepowie. Kwota 60  zł za m2,  jest kwotą 
zawyżoną. Najemcami są nauczyciele, którzy całe życie pracowali na rzecz Gminy. Rozważyć 
możliwość odstąpienia od tak wysokiej kwoty. Sytuacja p. Agnieszki Maruszak jest bardzo trudna. 
Komunikacja między Radą a mieszkańcami szwankuje. Sprawy powinny być oceniane  po ludzku. 
Pan Teodor Formela -   Przewodniczący Komisji Gospodarczej -  komisja gospodarcza nie ustala 
zasad sprzedaży. Komisja wydaje opinię negatywną lub pozytywną co do sprzedaży. Komisja 
wydała opinię pozytywną do sprzedaży budynku w Trzepowie. Zasady sprzedaży mieszkań są 
uchwalone wcześniej przez Radę Gminy  i zgodnie z nimi  Wójt Gminy sprzedaje mieszkania. Poza 
tym wycena należy do rzeczoznawcy. 
P. Danuta Flis -  zasady sprzedaży ustalała wcześniejsza Rada Gminy, ale obecna Rada może je 
zmienić. 
P. Agnieszka Maruszak -  nie chodziło mi o wycenę, tylko o ludzki aspekt. Komisja nie widziała 
tego budynku ani z zewnątrz ani w środku.  Działka będzie współwłasnością, grunty są na skarpach. 
Pan Wojciech Etmański -  radny powiatu gdańskiego -  co się dzieje ze świetlicą w OSP Przywidz, 
bo została odebrana strażakom. Wpłynęło pismo odnośnie rozliczeń pomiędzy OSP  a  Urzędem 
Gminy  Nie ma odpowiedzi, ani konsultacji . Oskarżano nas, że kradniemy prąd. 
Wójt Gminy -  jeśli chodzi o świetlicę, na piśmie odpowiemy. Jeśli chodzi o Prokuraturę to Wójt 
został pozwany przez p. M. Olszewskiego za nielegalne wypowiedzenie tej sali. Sprawa została 
umorzona. 
P. Wojciech Etmański -  co do rozliczenia, włożył środki własne w wysokości 5 tys. zł w remont tej 
sali . 
P. Wiesław Spisak – co roku musi pisać pismo w sprawie zakupu sprzętu sportowego, np. Zakup 
piłek dla dzieci. Czy nie można tego  uprościć? 
 
ad.8. Wnioski i oświadczenia radnych. 
Radny Marcin Galikowski -  zgłosił nieformalny wniosek  do radnych- zanim spotkamy się 1.03. w 
sprawie gazu łupkowego prosił, aby radni zapoznali się z informacjami, które otrzymali dzisiaj w 
kopertach. 
 Wójt Gminy -  Te pytania, które zostały skierowane do mnie, udzielając odpowiedzi Wójt musiałby 
zgłębić wiedzę na temat płynów, odwiertów. Czy te pytania możemy zadać na spotkaniu? 
Pan M. Galikowski -  pytania można zadać na spotkaniu. Niemniej oczekuje pisemnej odpowiedzi. 
Radny Teodor Formela -    Pan Spisak mówi, że mamy podjąć uchwałę. Jaką uchwałę my możemy 
podjąć. 
Kilka osób mówiło jednocześnie. 
P. Andrzej Przybycień -  mieszkaniec Kierzkowa - jeśli gaz zostanie znaleziony, to Rada Gminy  
wprowadza uchwałą do Studium Uwarunkowań i Zagospodarowania Przestrzennego Gminy  ten 
fakt. Póki co w Studium go nie ma.  Jeśli w ciągu 2 lat Rada Gminy tego nie wprowadzi, to 
wówczas dopiero Wojewoda Zarządzeniem zastępczym może zmusić nas do wprowadzenia tego do 
Studium. ( art.96  prawa geologicznego i górnicze) .   Zgodę na badania wcześniej wydał Urząd 
Gminy , a koncesję wydaje Minister. 
Wójt Gminy -  w 2004 roku uchwalono Studium dla Przywidza. Jest mapa, na której wskazano 
występowanie kopalin na terenie Gminy Przywidz. To było w Miłowie. Gmina Przywidz w ubr. 
dowiedziała się, gdzie będą przeprowadzone badania. Sołtysi otrzymali takie informacje.  Pan 



Czaiński jeździł z firmą Geofizyka i fotografował drogi, by potem uzyskać odszkodowania za 
drogi. Badania były na prywatnych gruntach, nie było badań na gruntach gminnych. 
Radny Marcin Galikowski -  kopaliny to również żwir  żwirownie. 
 
ad.9. Wiceprzewodniczący Rady Gminy -  podziękował obecnym za przybycie i zakończył obrady 
XIV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: G. Pożoga       Wiceprzewodniczący Rady 
               Robert  Deja   
 
 
 
 
 
 
 


